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OKRM/147/2023/Z/73

Volební období 9 (2022 – 2026)

Z Á P I S
z 5. jednání památkové komise rady města konaného dne 25. 9. 2023

Přítomni: Milan Binder, Tomáš Homola, Pavel Hrach, Mgr. Lada Klímová, Ing. Petr 
Lamač, Ing. arch. Vladimír Musil, Ing. Světlana Procházková, MBA, Mgr. Petr 
Stehlík, Alice Stierandová, Ing. Jaromír Talíř

Omluveni:

Nepřítomni: Mgr. Tomáš Beck

Hosté: Ing. arch. Martin Krupauer

Schválený program:

1. Úvod
Přijato usnesení č. 11/2023 (7 - 7,0,0)
V úvodu jednání byl schválen program jednání.
(tomuto hlasování nebyli přítomni p. Homola, pí Stierandová a Mgr. Klímová)

2. Různé – účast Ing. arch. Krupauera – předsedy Komise pro rozvoj metropolitní oblasti
Na úvod bodu se komisi krátce představil host jednání, Ing. arch. Krupauer. Popsal 
okolnosti vzniku Komise pro rozvoj metropolitní oblasti, stejně jako její úkoly a svou 
motivaci k práci v tomto orgánu. Zároveň jmenoval některé členy komise, kteří jsou 
odborníky mezinárodního významu.
Ing. arch. Krupauer dále hovořil o nutnosti komplexního rozvoje českobudějovické 
aglomerace, vzhledem ke strategické poloze území mezi metropolemi. Podmínkou je 
zvýšení bytové výstavby a možnost všestranného vyžití občanů. Kriticky se vyjádřil 
k životním podmínkám pro obyvatele historického centra města s tím, že České Budějovice 
potřebují víc přirozených center napříč městem. Místem rozvoje Českých Budějovic jsou 
lokality na východ od železniční trati na Prahu. Vše ovšem závisí na kvalitně zpracovaném 
územním plánu. Do budoucna je otázkou, kolik procent obyvatel pro svůj život nebude 
potřebovat osobní automobil, protože parkování je jedním z hlavních problémů rozvoje 
města. Možným řešením by byly zvláštní stavební předpisy pro velká města. Požadavky 
občanů na bydlení jsou velmi individuální jak z hlediska lokality, tak vybavenosti. Jako 
strategickou hodnotí železnici a počítá s rozvojem cyklistiky. Od členů komise vzešla 
diskuse nad plánovanou podobou Zátkova nábřeží a Senovážného náměstí.
Po odchodu Ing. arch. Krupauera informoval Ing. Lamač komisi o nutnosti stanovení 
pravidel Dotačního programu Města České Budějovice. Sekretářka komise zašle členům 
podklady, jednání se uskuteční v průběhu listopadu.
V průběhu projednání bodu dorazil v 16:10 p. Homola, v 16:12 pí Stierandová a v 16:15 
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Mgr. Klímová. Členům komise byla podána informace o vyhlášené soutěži pro děti 
a mládež zorganizovaná odborem památkové péče Magistrátu města (dále jen "OPP MM") 
České Budějovice ve spolupráci s Národním památkovým ústavem v Českých 
Budějovicích. Soutěž potrvá do 31. 12. 2023; všechny potřebné informace jsou zveřejněny 
na webových stránkách OPP MM.

3. Program regenerace městské památkové rezervace České Budějovice - zařazení akcí na rok 
2024; informace k Dotačnímu programu města České Budějovice na podporu památkové 
péče v roce 2024
Přijato usnesení č. 12/2023 (10 - 10,0,0)
Komise projednala a posoudila sedm žádostí vlastníků kulturních památek o zařazení do 
dotačního programu, Programu regenerace městské památkové rezervace České Budějovice 
v roce 2024. A doporučuje zařazení všech sedmi akcí obnov kulturních památek, dle 
přiložené tabulky. 
Informace k Dotačnímu programu města  podány v bodě 2.

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

5. jednání památkové komise rady města bylo ukončeno v 17:45 hod.

Soubor usnesení:

K bodu: Úvod

památková komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 11/2023:

památková komise rady města

s c h v a l u j e
program jednání dle bodů v pozvánce na jednání.

K bodu: Program regenerace městské památkové rezervace České Budějovice - zařazení akcí 
na rok 2024; informace k Dotačnímu programu města České Budějovice na podporu 
památkové péče v roce 2024

památková komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 12/2023:

památková komise rady města

d o p o r u č u j e
radě města vzít na vědomí zařazení akcí do Programu regenerace městské památkové rezervace České 
Budějovice v roce 2024 dle přiložené tabulky.
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V Českých Budějovicích dne 25. 9. 2023

Zapsal(a): Ing. Petr Lamač, předseda komise

Ověřil(a): Ing. Světlana Procházková, MBA

Ing. Petr Lamač
předseda komise


